
OB TEDNU UPOKOJENCEV

RDEČI KRIŽ PRISPEVAL
NAJVEČ

Letošnji prvič organizirani teden upokojencev Ljubljane je
bil tudi v naši občini pester in bogat

Akademija s polno udeležbo in pestrim kuhurnoumetniškim
programom, obiski članov RK na domovih vseh 600 nad 80 let
starih upokojencev, komemoracija na Urhu, sprejem pri pred-
sedniku občinske skupščine in izlet v Dražgose so se zvrstili v
prvem tednu upokojencev v naši občini.

Seveda se je teden pokazal kot neprecenijiva vrednost za na-
daljnjo organiziranost upnkojencev, ki so doslej bili kot društvo
nekoiiko odmaknjeni. Vsekakor pa se bo moralo društvo v bo-
doče organizacijsko bolj priblizati upokojencem. »Društvo
upokojencev v vsako krajevrao skupnost, v manjših KS pa naj
bo združeno,« je dejal predsednik skupščine Marjan Moškrič na
sprejemu, na katerem so upokojenci zatrdili, da je tak sprejem
zanje organiziran prvič, kar pomnijo. Sprejem je bil pravzaprav
delovni sestanek, na katerem so upokojend tudi potožili o
društvenih prostorih, o domu in kJubskih prostorih, o finančnih
sredstvih in podobno.

Povsem pa so se strinjali z mislijo Marjana Moškriča, da se
morajo organizirati v KS, t.j. tam, kjer živijo in kjer so delovno
vključeni v druge akfivnosti. KS mera biti glavno torišče življe-
nja in dela ter vsestranske medsebojne pomoči v vsakem tre-
nutku.
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